
RP.0002.7.2024 

Protokół nr 2 /2024 

z obrad II sesji Rady Powiatu Białostockiego VII kadencji 

w dniu 23 maja 2024 r. 

w Starostwie Powiatowym w Białymstoku 

 

Obrady II sesji Rady Powiatu Białostockiego VII kadencji, w dniu 23 maja 2024 roku 

o godzinie 1130 w Starostwie Powiatowym w Białymstoku, otworzyła Przewodnicząca Rady 

Powiatu Białostockiego – Pani Bożena Nienałtowska.  

Na wstępie powitała członków Zarządu, wszystkich Radnych oraz zaproszonych gości  

(listy obecności stanowią zał. nr 1, 2 i 3).  

W obradach II sesji Rady Powiatu Białostockiego wzięli udział zaproszeni goście: 

• Pani Bożena Pieciul – Kierownik Referatu Budżetu, 

• Pani Małgorzata Nowik – Sekretarz Powiatu Białostockiego, 

• Pani Magdalena Zinówko-Siłkowska – Radca Prawny w Starostwie Powiatowym w  

          Białymstoku, 

• Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości, 

• Pani Agnieszka Polińska-Żukowska – p.o. Dyrektora Wydziały WSSiZK,  

• Pan Andrzej Czaban – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Białymstoku ,  

• Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor PZD w Białymstoku, 

• Pani Magdalena Waszczeniuk – Zastępca Dyrektora PZD w Białymstoku,  

• Pan Piotr Matusiak – Dyrektor PUP, 

• Pani Urszula Połowianiuk  - Z-ca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w  

          Białymstoku 

• Pan Dariusz Filianowicz – Powiatowy lekarz Weterynarii w Białymstoku  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego – Pani Bożena Nienałtowska stwierdziła, 

iż na podstawie listy obecności w obradach uczestniczy 25 Radnych, co stanowi quorum przy 

którym Rada Powiatu może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

W obradach II sesji Rady Powiatu Białostockiego uczestniczyli: Pan Bogdan Antoni, 

Pani Borkowska Barbara, Pani Maria Busłowska, Pan Roman Czepe (Wicestarosta Powiatu 

Białostockiego), Pani Jolanta Den, Pani Gąsowska Grażyna, Pan Andrzej Gąsowski 

(Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego, Pani Barbara Grabowska, Pani Anna 



Grycuk, Pani Agnieszka Jarmołowicz, Pan Paweł Kondracki (Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu Białostockiego), Pan Michał Kozłowski, Pan Piotr Kruszewski, Pan Rafał Łada, Pani 

Magdalena Łotysz, Pan Tomasz Łuckiewicz, Pan Zdzisław Łukaszewicz (Członek Zarządu 

Powiatu Białostockiego), Pani Bożena Nienałtowska, Pan Jan Bolesław Perkowski (Starosta 

Powiatu Białostockiego), Pani Katarzyna Pogorzelska, Pan Krzysztof Pogorzelski, Pan Piotr 

Półtorak, Pan Tomasz Sawicki, Pani Katarzyna Stępnicka, Pan Henryk Suchocki (Członek 

Zarządu Powiatu Białostockiego).  

 

Nieobecny był Pan Adam Backiel i Pan Jan Gradkowski.  

 

Ad 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego – Pani Bożena Nienałtowska 

poinformowała,  iż porządek dzienny II sesji Rady Powiatu Białostockiego został przesłany 

Radnym. Zapytała, czy są do niego uwagi.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad II sesji Rady Powiatu Białostockiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Złożenie ślubowania przez Radną Powiatu Białostockiego  

4. Przyjęcie informacji o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej Powiatu 

Białostockiego w roku 2023.  

5. Przyjęcie informacji o sytuacji sanitarno-epidemiologicznej na terenie Powiatu 

Białostockiego w zakresie weterynarii.  

6. Przyjęcie informacji z działalności organu nadzoru budowalnego na terenie Powiatu 

Białostockiego w roku 2023.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Białostockiego na lata 2024-2034. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

10. Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady. 

11. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Powiatu Białostockiego.  

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad II sesji Rady Powiatu Białostockiego.             

 

 

 



 

Ad 3. Złożenie ślubowania przez Radną Powiatu Białostockiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego – Pani Bożena Nienałtowska poinformowała 

zebranych, iż podczas dzisiejszej sesji do ceremonii ślubowania przystąpi Pani Barbara 

Borkowska w związku z Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Białymstoku z dnia 16 

kwietnia 2024 roku, w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Powiatu Białostockiego 

(zał. nr 4). Następnie, poinformowała, iż zgodnie z treścią art.20 ust.1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym Radny, przed objęciem mandatu składa 

ślubowanie. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu – Pani Bożena Nienałtowska poprosiła Zastępcę 
Przewodniczącej  Powiatowej Komisji Wyborczej – Panią Agnieszkę Polińską-Żukowską  o 
wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radnego Powiatu Białostockiego. 

  Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego – Pani Bożena Nienałtowska poprosił Panią 

Barbarę Borkowską o złożenie ślubowania. Radna złożyła ślubowanie.  

 

Ad 4. Przyjęcie informacji o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej 

Powiatu Białostockiego w roku 2023.  

Pani Urszula Połowianiuk – Z-ca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Białymstoku –  przedstawiła  zebranym informację o stanie sanitarnym i sytuacji 

epidemiologicznej Powiatu Białostockiego  w roku  2023 (zał. nr  5). 

Pani Magdalena Łotysz – Radna Powiatu Białostockiego zapytała czy tytuły wykonawcze  

są faktycznie wiążące jeśli chodzi o wykonywanie szczepień obowiązkowych. 

Pani Urszula Połowianiuk – Z-ca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Białymstoku odpowiedziała, iż niestety nie, dzieci nadal nie są szczepione, rodzice tych dzieci 

mówią, że ich prawa wynikają z praw Konstytucji, mają prawo wyboru i tak naprawdę nawet 

pomimo wystawionych tytułów wykonawczych nie chcą szczepić. Jest postępowanie 

egzekucyjne ale nie przynosi ono efektów.      

Pani Magdalena Łotysz – Radna Powiatu Białostockiego zapytała o prognozę 

długoterminową nie wykonywania szczepień, tendencja jest wzrostowa i czy można 

oszacować co będzie za parę lat.  

Pani Urszula Połowianiuk – Z-ca Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Białymstoku odpowiedziała, iż nie da się tego oszacować, widzimy tendencję wzrostową ale 

trudno jest przewidzieć po pierwsze ile urodzi się dzieci i jak rodzice podejdą do tych 

szczepień. Największy problem stanowią ruchy antyszczepionkowe ale to są także obawy 

rodziców, jeżeli w danej rodzinie pojawią się jakieś zachorowania, rodzice posiadający jedno 

dziecko chore odmawiają szczepień drugiego dziecka zdrowego, to stanowi największy 

problem. Trudno jest przewidywać zachowania ludzi ale tendencja wzrostowa dotyczy całego 

kraju, niestety w naszym województwie jak również w naszym powiecie jest to szczególnie 

zauważalne  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  



Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację o stanie sanitarnym i sytuacji 

epidemiologicznej Powiatu Białostockiego  w roku 2023. 

Ad. 5. Przyjęcie informacji o sytuacji sanitarno-epidemiologicznej na terenie 

Powiatu Białostockiego w zakresie weterynarii.  

Pan Dariusz Filianowicz - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Białymstoku –  przedstawił  

zebranym informację o sytuacji sanitarno-epidemiologicznej na terenie Powiatu 

Białostockiego w zakresie weterynarii. (zał. nr  6 ). 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał jak wygląda sytuacja jeśli 

chodzi o ASF u naszych sąsiadów na Białorusi i na Litwie i czy ten sukces według Pana jest w 

jakiejś części wynikający z izolacji płotem granicznym. 

Pan Dariusz Filianowicz - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Białymstoku odpowiedział, iż 

nie posiada informacji o sytuacji panującej na Białorusi i nie wie czy Główny Inspektorat 

posiada. Od początku roku 2014 ASF-u oficjalnie na Białorusi nie ma, natomiast w jakiej części to 

trudno powiedzieć,  może w jakiejś minimalnej odnośnie migracji dzików to tak ale największy 

udział jest u nas, jest cała akcja związana z odstrzałem dzików jak również z bioasekuracją na 

fermach świń, wzrost świadomości i również bioasekuracja gospodarstw. 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał czy są jakieś przepisy albo 

jakieś symulacyjne rozwiązania po jakim czasie będą mogły wrócić fermy trzody chlewnej w tych 

regionach przygranicznych   

Pan Dariusz Filianowicz - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Białymstoku odpowiedział, iż 

nie ma zakazu hodowli świń, rok temu były częściowo zniesione ograniczenia dla małych 

gospodarstw przyzagrodowych, można hodować świnie tylko przestrzegając zasad 

bioasekuracji, gospodarstwo musi być zgłoszone i wówczas nie ma problemu.     

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał czy w małych gospodarstwach 

jest limit ilościowy, czy każda świnia trzymana w gospodarstwie musi być zgłoszona.  

Pan Dariusz Filianowicz - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Białymstoku odpowiedział, iż 

każda świnia musi być zgłoszona.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację o sytuacji sanitarno-

epidemiologicznej na terenie Powiatu Białostockiego w zakresie weterynarii.   

 

Ad. 6. Przyjęcie informacji z działalności organu nadzoru budowalnego na terenie 

Powiatu Białostockiego w roku 2023.  

Pan Andrzej Czaban – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Białymstoku –  

przedstawił  zebranym informację z działalności organu nadzoru budowalnego na terenie 

Powiatu Białostockiego w roku 2023. ( zał. 7 )  

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał o sytuację lokalową i kadrową 

czy coś się zmieniło na lepsze czy jest tak jak było.   

Pan Andrzej Czaban – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Białymstoku 

odpowiedział, iż zmieniło się na lepsze ponieważ Pan Starosta umożliwił na etapie remontu 



tego obiektu przeniesienie się na część parterową tego budynku gdzie lokalowo powierzchnia 

została zwiększona. Prace budowlane trwają w pozostałej części obiektu ale nie mamy już z 

tym nic wspólnego, aktualnie tylko część archiwalna jest trochę zajęta.   

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację z działalności organu nadzoru 

budowalnego na terenie Powiatu Białostockiego w roku 2023.  

Ogłoszono 15 minutową przerwę.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego – Pani Bożena Nienałtowska poprosiła o: 

• Wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt 9 –  „Powołanie członka Komisji Oświaty, 

Kultury i Kultury Fizycznej Rady Powiatu Białostockiego’  

• Wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt 10 –  „Podjęcie uchwały zmieniającą 

uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Powiatu Białostockiego”  

• Wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt 11 –  „Powołanie członka Komisji 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny”  

• Wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt 12 – „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny Rady Powiatu Białostockiego”. 

 

Rada Powiatu Białostockiego:  

przy 24 głosach„ za” ( załącznik nr 8 ) wprowadziła do porządku  obrad  punkt  nr 

9,  

przy 24 głosach„ za” ( załącznik nr 9 ) wprowadziła do porządku  obrad  punkt  nr 

10,  

przy 24 głosach„ za” ( załącznik nr 10 ) wprowadziła do porządku  obrad  punkt  

nr 11,  

przy 24 głosach„ za” ( załącznik nr 11 ) wprowadziła do porządku  obrad  punkt  

nr 12,  

Więcej uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczaca Rady Powiatu przedstawiła 

porządek obrad wraz ze zmianami. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad II sesji Rady Powiatu Białostockiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Złożenie ślubowania przez Radną Powiatu Białostockiego  



4. Przyjęcie informacji o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej Powiatu 

Białostockiego w roku 2023.  

5. Przyjęcie informacji o sytuacji sanitarno-epidemiologicznej na terenie Powiatu 

Białostockiego w zakresie weterynarii.  

6. Przyjęcie informacji z działalności organu nadzoru budowalnego na terenie Powiatu 

Białostockiego w roku 2023.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Białostockiego na lata 2024-2034. 

9. Powołanie członka Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Powiatu 

Białostockiego 

10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, 

Kultury i Kultury Fizycznej Rady Powiatu Białostockiego 

11. Powołanie członka Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny Rady Powiatu Białostockiego 

13.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

14. Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady. 

15. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Powiatu Białostockiego.  

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad II sesji Rady Powiatu Białostockiego.             

 

Ad.7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na 

rok 2024. 

Pani Bożena Pieciul – Kierownik referatu  budżetu, przedstawiła zebranym projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2024. ( zał. 12. )  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego 

na rok 2024  przedstawili: 

•   Pani Agnieszka Jarmołowicz – Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia 

pozytywna, 

• Pan Tomasz Sawicki  – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – opinia pozytywna.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego zarządziła głosowanie nad  projektem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2024. 



Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 13) podjęła uchwałę Nr 

II/19/2024 z dnia 23 maja 2024r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Białostockiego na rok 2024. (zał. nr 14). 

 

Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozie  Finansowej 

Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034. 

Pani Bożena Pieciul – Kierownik referatu  budżetu, przedstawiła zebranym projekt uchwały 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034  

( zał. 15)  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034 przedstawili: 

•   Pani Agnieszka Jarmołowicz – Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia 

pozytywna, 

• Pan Tomasz Sawicki  – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – opinia pozytywna.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego zarządziła głosowanie nad  projektem uchwały 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” i 1 głosie „przeciw” (zał. nr 16) 

podjęła uchwałę Nr II/20/2024 z dnia 23 maja 2024r. sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034. 

(zał. nr 17). 

 

Ad.9.  Powołanie członka Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady 

Powiatu Białostockiego 

Pani Bożena Nienałtowska  – Przewodnicząca Rady Powiatu  przedstawiła zebranym 

projekt uchwały w sprawie powołania członka Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Chęć 

uczestnictwa w pracach komisji zgłosiła Pani Barbara Borkowska. ( zał. 18) 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego zarządziła głosowanie w sprawie powołania 

członka Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Białostockiego. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 19) podjęła uchwałę Nr 

II/21/2024 z dnia 23 maja 2024r. w sprawie powołania członka Komisji Oświaty, 

Kultury i Kultury Fizycznej.  (zał. nr 20). 

 

Ad.10.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Powiatu Białostockiego   



Pani Bożena Nienałtowska  – Przewodnicząca Rady Powiatu  przedstawiła zebranym 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury i 

Kultury Fizycznej Rady Powiatu Białostockiego ( zał. 21)  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego zarządziła głosowanie w sprawie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej Rady Powiatu Białostockiego. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 22) podjęła uchwałę Nr 

II/22/2024 z dnia 23 maja 2024r. zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru 

członków Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Powiatu 

Białostockiego   (zał. nr 23). 

 

Ad.11.  Powołanie członka  Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny 

Rady Powiatu Białostockiego   

Pani Bożena Nienałtowska  – Przewodnicząca Rady Powiatu  przedstawiła zebranym 

projekt uchwały w sprawie powołania członka Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw 

Rodziny Rady Powiatu Białostockiego. Chęć uczestnictwa w pracach komisji zgłosiła Pani 

Barbara Borkowska. ( zał. 24) 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego zarządziła głosowanie w sprawie powołania 

członka Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny Rady Powiatu Białostockiego. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 25) podjęła uchwałę Nr 

II/23/2024 z dnia 23 maja 2024r. w sprawie powołania członka Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny Rady Powiatu Białostockiego.  (zał. nr 26). 

 

Ad.12.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę   w sprawie wyboru członków 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny Rady Powiatu 

Białostockiego 

Pani Bożena Nienałtowska  – Przewodnicząca Rady Powiatu  przedstawiła zebranym 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny Rady Powiatu Białostockiego ( zał. 27)  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego zarządziła głosowanie w sprawie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Spraw Rodziny Rady Powiatu Białostockiego. 



Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 28) podjęła uchwałę Nr 

II/24/2024 z dnia 23 maja 2024r. zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru 

członków Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Spraw Rodziny Rady Powiatu 

Białostockiego.  (zał. nr 29). 

 

Ad 13 .Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego zapytała o termin zakończenia realizacji 

drogi ul. Piłsudskiego w Czarnej Białostockiej, zadała też drugie pytanie o przedstawienie 

bieżącej sytuacji co do remontu, przystosowania, modernizacji Ośrodka Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Czarnej Białostockiej.  

 

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor PZD w Białymstoku odpowiedział, iż umowny termin 

zakończenia robót na ul. Kościelnej-Piłsudskiego w Czarnej Białostockiej związanych z 

remontem tych ulic to październik bieżącego roku.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego dopowiedział, że został 

jeszcze ogłoszony przetarg na roboty dodatkowe: modernizacja fundamentów, hydroizolacja 

i przyłącza, termin zakończenia listopad 2023r. Prace remontowe trwają i dodał, iż uważa, że 

trzeba zrobić z radnymi przejazd po wszystkich jednostkach powiatu białostockiego aby radni 

zobaczyli czym powiat dysponuje i ile rzeczy jest jeszcze do zrobienia.   

 

Pan Piotr Kruszewski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał o drogę powiatową w 

Rybnikach, czy prace projektowe zamienne zostały już zakończone i czy to wpłynie na termin 

realizacji tej inwestycji.  

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor PZD w Białymstoku odpowiedział, iż prace projektowe 

zamienne zostały zakończone, ZRID na ten brakujący odcinek będzie pod koniec miesiąca, 

roboty się toczą, termin zakończenia inwestycji to październik bieżącego roku.   

 

Pani Bożena Nienałtowska  – Przewodnicząca Rady Powiatu  złożyła interpelację w 

imieniu mieszkańców Juchnowca Kościelnego oraz radnego gminy Pana Michała 

Falkowskiego w sprawie potrzeby poprawy bezpieczeństwa na drodze nr 1483b w 

miejscowości Juchnowiec Kościelny przy nowopowstałym sklepie Biedronka poprzez 

utworzenie przejścia dla pieszych na wysokości sklepu Biedronka i po drugie przeniesienie 

znaku E71 czyli teren zabudowany w miejsce umożliwiające ograniczenie prędkości przed 

przejściem dla pieszych.   

 

Innych zapytań i interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 14.  Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady. 

 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał o posiedzenie zarządu w 

dniu 09.05.2024r, jak wyglądają sprawy Sądu Polubownego  z firmami za inwestycje, które 

zgłosiły pretensje, ile jest za nami a ile jeszcze przed i potencjalnie na jakie środki. Drugie 

pytanie to  jak zostały i czy zostały już rozstrzygnięte sprawy udziału gmin w finansowaniu 



tzw. przejść wyniesionych, chodzi o ostatni nabór. Następne pytanie jakie są perspektywy i 

jak zostanie rozstrzygnięta sprawa tzw. obwodnicy Hieronimowa. Ostatnie pytanie, chodzi o 

przekazanie drogi dla gminy Supraśl ul. Białostockiej w Ogrodniczkach czy to będzie 

dotyczyło całego starodroża, jaki to jest fragment.   

 

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor PZD w Białymstoku „Pani Przewodnicząca, Wysoka 

rado, w kolejności zapytań będę udzielał odpowiedzi. Przed nami są negocjacje w sprawie 

waloryzacji wartości robót budowlanych z Przedsiębiorstwem Eksploatacji Ulic i Mostów, są to 

trzy zadania jedno w Gminie Czarna Białostocka, drugie w Gminie Juchnowiec Kościelny, 

trzecie w Gminie Supraśl. Przedsiębiorstwo Eksploatacji Ulic i Mostów to orientacyjnie kwota 

575 000 zł, termin negocjacji jest nieustalony. Natomiast jutro w piątek w samo południe 

będzie miało miejsce spotkanie z firmą „BEKTRANS” lub jej odłamem i będzie to dotyczyło 

gminy Choroszcz. Będzie to spotkanie na podstawie, którego ustalimy wartość roszczeń z 

tytułu waloryzacji. Spodziewana wartość tej waloryzacji do zapłacenia o ile powiat 

wygospodaruje środki finansowe to ok. 420 000 zł. Sprawy się toczą ale uważam, że lepiej 

spotkać się przy stole niż na sali sądowej. Uregulowane mamy sprawy z UNIBEP-em, firma, 

która budowała drogę Białystok-Kruszewo na określonym odcinku to wartość roszczeń 

wynosi 702 000 zł. Sprawa jest uregulowana z UNIBEP-em ale nie jest uregulowana z gminą 

bo gmina nie dokłada ani złotówki. Uregulowana jest także sprawa z Przedsiębiorstwem 

Eksploatacji Ulic i Mostów na drodze Porosły-Krupniki, to jest też gmina Choroszcz i kwota 

wynegocjowana również została uregulowana z wykonawcą to jest 743 000 zł. Uregulowana 

jest również sprawa roszczeń waloryzacyjnych z firmą „MAXBUD”, jest to firma z Bielska 

Podlaskiego, która realizowała pierwszy etap rozbudowy drogi powiatowej 1522b od granicy 

gminy Poświętne do drogi powiatowej nr 1521b w miejscowości Łapy-Pluśniaki, odcinek 

około 600-700 metrów. Kwota roszczeń to 112 000 zł, zostało uregulowane w roku 2023. 

Trochę jeszcze przed nami jest, po spotkaniach z wykonawcami kiedy będziemy wiedzieli o 

jakie kwoty chodzi zamierzamy oczywiście wystąpić do włodarzy gmin z prośbą o włączenie 

się do tej współpracy. Jak do tej pory pomogła nam gmina Łapy w 50% jako jedyna. 

Dziękuję” 

 

Pani Magdalena Waszczeniuk  – Z-ca Dyrektora PZD w Białymstoku „Pani 

Przewodnicząca, Wysoka Szanowni Państwo jeżeli chodzi o realizowane zadania z poprawy 

bezpieczeństwa, na które dostaliśmy dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

to jeszcze nieuregulowane sprawy mamy z gminą Michałowo, która nie dostarczyła do nas 

nawet podjętej uchwały odnośnie pomocy finansowej w wysokości 50% wkładu własnego, z 

gminą Łapy, z gminą Turośń Kościelna, z gminą Wasilków, z gminą Choroszcz, z gminą 

Dobrzyniewo Duże. Wcześniej pisaliśmy już pisma na Zarządzie. Na Zarządzie o którym Pan 

Michał wspominał wystąpiliśmy ponownie do gmin z kwotami z prośbą o współfinansowanie.”  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, że w 

Hieronimowie zrezygnowaliśmy  z pracy nad obwodnicą, miała być tam zrobiona nalewka za 

własne środki ale w porozumieniu z Burmistrzem również zrezygnowaliśmy z tego zadania. W 

następnym naborze będziemy składać wnioski o dofinansowanie i będziemy próbować zrobić 

to po raz kolejny.  

 



Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację Starosty o pracach 

Zarządu między sesjami Rady. 

 

Ad 15.   Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Powiatu Białostockiego.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego – Pani Bożena Nienałtowska przypomniała 

zebranym, iż I sesja Rady Powiatu Białostockiego VII kadencji odbyła się w dniu 07 maja 

2024 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-mailową. Przewodnicząca 

obrad zapytała, czy są uwagi do jego treści. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie.  

 

Rada Powiatu Białostockiego, przy 23 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym  

się” przyjęła protokół Nr I/2024 z dnia 07 maja 2024r. (zał. nr 30 ). 

 

Ad 16.   Sprawy różne.  

 

 

Ad 17.  Zamknięcie obrad II sesji Rady Powiatu Białostockiego . 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego 

 – Pani Bożena Nienałtowska zamknęła obrady II sesji Rady Powiatu VII kadencji, 

w dniu 23 maja 2024 roku, o godz. 1330.  

 

Protokołowała:                                                                                                                  Podpisał: 

Joanna Plis                                                                                                                     Pani Bożena Nienałtowska 

 

                                                                                                                  Przewodnicząca Rady Powiatu Białostockiego 

 


